
Styrelsemöte 20160912

* Skymningsrelä till belysningen är beställt av Infratek. Det kommer när som helst. 

* Styrelsen beslutar att vi tar lån för asfalteringen. 
Styrelsen bemyndigar Mattias Knutsson att för föreningens räkning underteckna lånehandling 
för lånet samt utkvittera beloppet. 

* Belysning på delen mellan gamla och nya området. Offert kommer. Men det är troligtvis 
arbetet som blir den dyraste biten. Vi får ta ställningen senare. 

* Väghinder/farthinder: På årsmötet beslöts att se om det går att göra några asfalterade 
farthinder i området. 
Vi börjar med tre stycken. Skanska kan troligtvis göra dem när de asfalterar vägen. 
Carolina kollar om vi behöver tillstånd för det. 

* Sandlåda för vintern till gångvägen vid nya området måste beställas. Även en skylt ang. att 
den ej vinterväghålles. 

* Friskrivningsavtal för Strandbräckan måste ordnas. Therése ser över det. 

* Städdag: Första söndagen i oktober, på fm. Stigen vid ”bron” behöver röjas. Blomlådorna 
skall plockas in och fixas i ordning för vinterförvaring. 
Sedan får vi diskutera om vi har möjlighet att leja in någon för skötsel av grönområdena i 
framtiden. 

* Tjärndalsvägen skall lagas. Farmartjänst ordnar det. 

* Therése gör ett inlägg på Facebook-.sidan ang. att det är sista chansen att teckna avtal för 
fiber nu. 

* Mattias kollar vidare på hur vi kan få in de obetalda avgifterna. Det var ganska dyrt att ta 
hjälp av banken. 
Kan Kronofogden hjälpa till? Therése tittar på det. 

* Johan pratar med markägaren ang. röjning av diverse träd/sly i början av Tjärndalsvägen, 
Ga:4 sekt. 2. 

Vid pennan Ordförande

____________________ ____________________
Therése Johansson Neninta Alme


